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تریاک را با چه موادی مخلوط 
می کنند؟

برخی از قاچاقچیان موادمخدر با گران شدن 
با  را  ماده مخدر  این  بیشتر  برای سود  تریاک 
چیزهایی دیگر مخلوط می کنند که بسیار مضر 
برابر  این ماده را چند  است و عوارض مصرف 

می کند.
صفاتیان،  سعید  خبرآنلاین،  گزارش  به 
تحلیلگر و پژوهشگر اعتیاد در همین خصوص 
به خبرآنلاین می گوید: در برخی موارد مشاهده 
شده است که سوداگران مرگ برای سود بیشتر 
از پهن گاو و گوسفند نیز به تریاک اضافه کرده 
و خب این مورد نیز عوارض خود را دارد. برخی 
قاچاقچیان هم آرد را با قیمت پایینی که دارد به 
تریاک اضافه می کنند تا سود بیشتری به دست 
بیاورند. سوداگران هر ماده ای که رنگ و بو و 
را  بازار  تریاک شناخته شده در  شکل ظاهری 
تغییر ندهد به تریاک اضافه می کنند تا درآمد 

بیشتری کسب کنند.
او ادامه می دهد: افزودن ماده ای مثل سرب 
به مخدر تریاک، باعث رسوب این ماده سنگین 
در سیستم گوارشی فرد مصرف کننده می شود و 
طی سال های گذشته با افزایش قیمت تریاک و 
کمیاب شدن آن، بارها شاهد این اتفاق بوده ایم؛ 
آغشته  تریاک  معتاد،  فرد  که  موارد  برخی  در 
به سرب را مصرف می کند هم بارها شاهد این 
بوده ایم که دست فرد مصرف کننده شل شده و 
حتی قادر به گرفتن قاشق و چنگال به آن سبکی 
هم نبوده و اعصاب مربوط به دست آن ها از بین 

رفته و ناتوان می شوند.
که  موادی  اینکه  به  اشاره  با  کارشناس  این 
قاچاقچیان با تریاک مخلوط می کنند باید دارای 
چند خصوصیت باشد، ادامه می دهد: از جمله 
اینکه رنگ تریاک را تغییر ندهد. تریاکی که در 
افغانستان تولید می شود تریاکی است با رنگ 
زرد کهربایی و رنگ آن مشابه سوهان خوراکی 
ماده  تریاک،  مخدر  فروشندگان  است.  زرد 
افزودنی به تریاک را از نوعی انتخاب می کنند 
که این مخدر را تغییر فرم ندهد؛ تریاک تولید 
شده در افغانستان ماهیتی ترد و شکننده مثل 
سوهان دارد، اما الان تریاکی که در بازار مصرف 
کنندگان وجود دارد، تریاکی است که نرم بوده و 
کش می آید و این نشان دهنده وجود ناخالصی 

در تریاک است.
مصرفی  تریاک  می کند:  تاکید  صفاتیان 
معتادان که به صورت کشیدن از آن استفاده 
می کنند، باید به گونه ای باشد که با زغال نشود 
آن را سوزاند. یک زمانی قاچاقچی ها به تریاک 
سرب را لحاظ قیمت پایین و اضافه وزن حجمی 
بسیار بالایی به تریاک می داد، اضافه می کردند 
و سود زیادی را به دست می آوردند و متاسفانه 
کنندگان  مصرف  از  بسیاری  مرگ  موجب 
مواد  قاچاقچیان  از  دیگر  دسته ای  می شدند. 
مخدر برخی از داروها مثل داروهای خواب آور 
را برای افزودن به تریاک و کسب سود بیشتر 
انتخاب می کنند و در بعضی مواقع نیز از مواد 

رنگی استفاده می کنند.

معاون رئیس جمهور پنج پاسگاه 
محیط بانی را در مازندران افتتاح کرد

با  مازندران  محیط بانی  پاسگاه های  تعداد 
بهره برداری از پنج پاسگاه جدید در شهرستان های 
آمل، گلوگاه، نکا و ساری که امروز با حضور رئیس 
سازمان حفاظت محیط زیست گشایش یافتند به 

۸۳ پاسگاه رسید.
به گزارش ایرنا، رئیس سازمان حفاظت محیط 
زیست و معاون رئیس جمهور امروز -جمعه- در 
دومین روز سفر به مازندران پنج پاسگاه محیط بانی 
جدید را به صورت متمرکز و با حضور در روستای 

»وانا« از توابع شهرستان آمل افتتاح کرد.
در  مازندران  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
مراسم بهره برداری از پاسگاه محیط بانی دماوند در 
منطقه »وانا« به خبرنگاران گفت: امروز با حضور 
به  آمل  »وانا«  محیط بانی  پاسگاه  انصاری  دکتر 
صورت حضوری و چهار پاسگاه دیگر نیز به صورت 
متمرکز و غیرحضوری در گلوگاه، نکا و ساری به 

بهره برداری رسید.
و  ساخت  برای  این که  بیان  با  کاویان  عطالله 
تجهیز این پنج پاسگاه حدود ۸۰ میلیارد ریال هزینه 
شد، افزود: عملیات اجرایی ۲ پاسگاه »وانا« در آمل 
و »نیالا« در مصیب محله گلوگاه سال ۱۳۹۷ آغاز 
شده بود و کلنگ سه پاسگاه دیگر نیز پارسال به 

زمین زده شد.
پنج  این  از  بهره برداری  با  کرد:  اظهار  وی 
مساحت  به  مربع  متر   ۶۸۵ محیط بانی  پاسگاه 
این پایگاه های محیط بانی افزوده شد و تعداد این 
پاسگاه ها نیز در سراسر استان به ۸۳ پاسگاه رسید.

زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل  گفته  به 
مازندران، پاسگاه وانا آمل ۳۵۰ متر مربع، پاسگاه 
نیالا در گلوگاه ۲۰۰ متر مربع، پاسگاه پارک ملی 
پابند نکا ۴۵ متر مربع، پاسگاه محیط بانی فیلمات 
چهاردانگه  و  دودانگه  وحش  حیات  پناهگاه  در 
پاسگاه محیط بانی خرمن  و  ساری ۴۵ متر مربع 
جینگا در منطقه حفاظت شده جنگلی بولا )ساری( 

نیز ۴۵ متر مربع مساحت دارند.
کاویان از مشارکت برخی خیران برای ساخت این 
پاسگاه ها خبر داد و ضمن قدردانی از آنان به عنوان 
حامیان محیط زیست گفت: برای ساخت پاسگاه 
محیط بانی دماوند در »وانا« چهار میلیارد ریال، 
برای ساخت پاسگاه محیط بانی نیالا در گلوگاه چهار 
میلیارد و ۳۰۰ میلیون ریال و برای ساخت پاسگاه 
محیط بانی خرمن جینگا در جنگل های بولا ساری 

سه میلیارد ریال توسط خیران اهدا شد.
به گزارش ایرنا، شینا انصاری معاون رئیس جمهور 
دیروز  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  رئیس  و 
-پنجشنبه ۱۷ آبان- در نخستین سفر استانی اش از 
زمان انتصاب در این مسئولیت برای یک سفر ۲ 
روزه و انجام چند بازدید و حضور در مراسم آغاز 
ایرانی عازم مازندران  طرح تقویت جمعیت مرال 

شد.
بازدید از سایت زباله عمارت آمل و افتتاح پاسگاه 
توابع  از  »وانا«  منطقه  در  دماوند  بانی  محیط 
رئیس  سفر  دوم  روز  برنامه های  آمل  شهرستان 
سازمان حفاظت محیط زیست به مازندران هستند.

با  دیدار  از  روز نخست سفر پس  در  انصاری 
پرستاران بیمارستان شهدای محمودآباد به مناسبت 
تقویت  پروژه  از  رونمایی  مراسم  در  پرستار،  روز 
جمعیت مرال در جنگل های هیرکانی به میزبانی 
دانشکده منابع طبیعی شهرستان نور حضور یافت. 
دانشگاه  تحقیقاتی  آموزشی  جنگل  در  حضور 
تربیت مدرس به منظور رهاسازی مرال ها، بازدید از 
محدوده شمالی منطقه حفاظت شده البرز مرکزی 
در شهرستان نوشهر، بازدید از نیروگاه زباله سوز 
 ۱۰ جلگه ای  جنگلی  زمین های  از  بازدید  نوشهر، 
هکتاری البرز مرکزی در نوشهر و شرکت در جلسه 
مازندران  غرب  زیستی  محیط  مشکلات  بررسی 
نخست  روز  در  رئیس جمهور  معاون  برنامه های 

سفر ۲ روزه اش به مازندران بودند.

نورا حسینی در خبرآنلاین می نویسد: سرانجام 
مشخص   ۰۶ پادگان  شده  جا  به  جا  درختان 
جا  که  هستند  مدعی  ارتش  مسئولان  نیست. 
سبز  فضای  پیمانکار  برعهده  درختان  جایی  به 
شهرداری  در  مسئولی  اما  بوده  تهران  شهرداری 
تأیید نمی کند. شورای شهر خواستار  این ادعا را 
ارائه گزارشی از جزییات نحوه جابه جا درختان در 
این پادگان شده است،این که چه تعداد درخت و 
به چه نقطه ای جا به جا شده و چه تعداد از این 

درختان سبز مانده اند.
رئیس شورای شهر تهران هم به تازگی از آغاز 
صدور  از  قبل  پادگان  این  در  ساز  و  ساخت 
پادگان  این  در  است.  داده  خبر  ساخت  پروانه 
ارزش میراثی وجود داشت سال  داراری  بناهایی 
میراث  وقت  مدیرکل  خسروآبادی،  رجبعلی   ۹۶
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان تهران 
 ۰۶ پادگان  در  جدید  بناهای  ساخت  بود:  گفته 
ارتش باید با رعایت ضوابط میراث فرهنگی انجام 
قدمت،  لحاظ  به   ۰۶ پادگان  شود.ساختمان های 

کارکرد و شیوه معماری بسیار ارزشمند هستند.
معاون  گلپایگانی  عبدالرضا  هم   ۹۸ سال  در 
معماری و شهرسازی سابق شهرداری تهران درباره 
هویت   ۰۶ پادگان  اینکه  بود:  گفته  پادگان  این 
شهروندان  خاطره  از  بخشی  به  و  دارد  تاریخی 
 ۰۶ پادگان  کل  مجموع  در  است،  شده  تبدیل 
دارد و سعی  ارزش طبیعی  و  میراثی  بخش های 
بر حفظ آن است. همچنین ساختمان هایی که در 
این منطقه حدود ۱۰۰ سال قدمت دارند به عنوان 
خواهند  حفظ  باارزش  و  تاریخی  ساختمان های 

شد.
در زمانی که پیروزحناچی مسئولیت شهرداری 
برای  توافق  کرد  تلاش  داشت  عهده  بر  را  تهران 
 ۳۵ آزادسازی  و  پادگان  این  در  ساز  و  ساخت 
عمومی  فضای  نفع  به  پادگان  این  فضای  هکتار 
اجرایی شود و معتقد بود که با اجرای این مصوبه 
پارک ملت  شورای عالی شهرسازی می تواند یک 
او حتی در گفت  تهرانی ها هدیه دهد.  به  دیگر 
از پایان مسئولیتش اجرایی نشدن  و گویی پس 
این توافق را تلخ ترین اتفاق دوره شهردار بودنش 
توصیف کرده بود. اما مخالفان ساخت و ساز در 
این پادگان معتقد بودند که حتی اگر این پادگان 
و  و ساخت  است  تهران  مردم  نفع  به  رها شود 
ساز در این محدوده هم به فضای سبز این پادگان 
آسیب وارد می کند و هم ترافیک منطقه را دچار 

بحران می کند.
توافق  تهران  شهر  ششم  مدیریت  دوره  در 
دسترسی  بدون  و  بسته  درهای  پشت  ارتش  با 
رسانه ها و کارشناسان شهری ومحیط زیست به 
توافقات پیش رفت. تا آنجا که تصاویری از تنه 
این  از  خروج  درحال  که  کامیون  پشت  درختان 

پادگان بودند منتشر شد.
از  خبری  می داد،  نشان  هم  هوایی  نقشه های 
ساخت  نیست.  پادگان  این  درختان  از  بخشی 

وساز در پادگان ۰۶ منتقدان بسیاری داشت.
ششم،  شورای  نخست  روزهای  همان  در 
به  مهدی چمران، رئیس شورای شهر تهران که 
پادگان  این  در  بارگذاری  با  چندان  می آمد  نظر 
در  پادگان  این  وضعیت  درباره  نباشد،  موافق 
مدیریت شهری ششم و ادامه توافقات قدیم به 
با  رسانه ها گفته بود هنوز تصمیمی برای توافق 
خبرگزاری  به  او  است.  نگرفته  باره  دراین  ارتش 
از نظر حساب  توافقی که شده،  بود  ایلنا گفته 
و کتاب هایی که بین دو طرف مقرر است، خوب 
در  اینکه  بر  مبنی  داشتم  نظری  من  اما  است، 
مربع  متر  هزار   ۵۶۰ حدود  است  قرار  مکان  آن 
زیربنا به شهر اضافه شود و در شهر تهران اضافه 
شدن این میزان تراکم، باری را روی دوش شهر 
می گذارد. الان که این اتفاق رخ نداده، ۵۶۰ هزار 
مترمربع وجود ندارد و راحت تر نفس می کشیم 
و رفت و آمد انجام می شود. از این نظر باید دید 
از جهتی  اما  باشیم.  این مسائل داشته  به  کلی 
که بالاخره پادگان ۰۶ باید به فضای سبز تبدیل 
است  ارتش  زمین های  نیز  آن  از  بخشی  و  شود 
توافقی  دهد،  انجام  وساز  ساخت  می خواهد  و 
که شهرداری و ارتش انجام دادند، تقریباً توافق 
نگاه  آن  به  دید  این  از  اگر  ولی  است؛  مناسبی 

کنیم، دچار تردید می شویم.
پادگان ۰۶ ارتش، پادگانی در شمال شرق تهران 
با مساحت ۵۲ هکتار است که قرار بود سال ۷۲ 
نظامی  اراضی  و  پادگان ها  انتقال  قانون  با طرح 
شود.  واگذار  شهرداری ها  به  شهر،  از  خارج  به 
یا این زمین ها  در این قانون تأکید شده بود که 
کاربری  با  پیرامون  املاک  درصد   ۳۵ قیمت  به 
یا ۴۰ درصد مساحت  مسکونی خریداری شود، 
 ۶۰ و  یابد  اختصاص  عمومی  خدمات  به  زمین 
درصد دیگر برای تأمین هزینه های انتقال پادگان 
بارگذاری شود. بر اساس آخرین مصوبه شورای 
عالی شهرسازی درخصوص پادگان ۰۶، مجموعه 
عرصه  کل  در  احداث  قابل  ساختمانی  تراکم 
پادگان از ۶۳۰ هزار مترمربع به ۵۶۹هزار و ۹۰۰ 
متر مربع تقلیل یافت. همچنین هرگونه احداث 
بهره برداری  پادگان،  ثبتی  بنای جدید در عرصه 
فرهنگی  گردشگری،  با  متناسب  فعالیت های  با 
ثبتی  بناهای موجود در عرصه  از همه  و هنری 
با  پادگان اعم از سهم ارتش و سهم شهر صرفاً 
رعایت الزامات وزارت میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی مجاز بود. در این مصوبه تأکید 
شده بود رعایت همه الزامات شورای ترافیک شهر 
الزامی است. همچنین  تهران درباره این پادگان 
طرح  مطابق  پهنه ها،  عمومی  ضوابط  رعایت 
و ملاحظات  الزامات  و همچنین  تهران  تفصیلی 
مجاور  ساختمان های  امنیتی  جرائم  به  مربوط 
آیین نامه های  و  قانون  آخرین  اساس  بر  پادگان 
و  پروانه همه ساخت  در هنگام صدور  مربوطه 
سازها واقع در عرصه پادگان الزامی است. شورای 
بود  کرده  تأکید  این مصوبه  در  عالی شهرسازی 
بهره مندی  و  عمومی  بوستان  سریع تر  هرچه 

شهروندان از آن اتفاق بیفتد.
با مهدی عباسی رییس کمیسیون شهرسازی و 
معماری شورای شهر تهران در خصوص روند غیر 

شفاف تفاهم شهرداری و ارتش در این پادگان در 
دوره مدیریت شهری ششم گفت و گوی کوتاهی 

کرده ایم که می خوانید :
 آقای عباسی به تازگی شما و آقای چمران از 
پادگان ۰۶ بازدید کرده اید ، دراین بازدید مشخص 
به  جا  نحوی  چه  به   ۰۶ پادگان  درختان  که  شد 
جا شده چقدر از درختان این پادگان باقی مانده 
پروانه  صدور  بدون  که  سازی  و  ساخت  است، 
عالی  شورای  توافق   آخرین  براساس  شده  آغاز 
رابطه  این  در  جدیدی  توافق  یا  است  شهرسازی 

شده است ؟
 ساخت و ساز در آنجا شکل نگرفته و گودی 
را در پادگان ۰۶ برداشتند؛ ولی بر اساس گزارشی 
که داده شد هم جانمایی ها، هم سطح و سطوح 
و هم میزان طبقات بر اساس آخرین مصوبه عالی 
ملاک  هم  و  بوده  معماری  و  شهرسازی  شورای 
می  انجام  آن  اساس  بر  ها  طراحی  هم  و  عمل 

گیرد.
 دراین پادگان بناهای میراثی دارای ارزش هم 
به چه صورت  بناها  این  وجود داشت ،وضعیت 

است؟
 خانه های میراثی توسط ارتش در حال مرمت 
است و طبق توافقی  که بوده گویا بهره بردار خود 
بعد  و  کند  استفاده  باید  مدتی  و  است  ارتش 

واگذار شود.
 مرمت با نظارت میراث است یا نه؟

آنجا  میراثی  بافت  مرمت  بحث  وارد  خیلی   
نشدیم. بحث مفصلی بود و در جریان صحبت 
ها  متوجه شدیم بخشی از مرمت دارد انجام می 
باقی  از  حفاظت  بود  مهم  که  چیزی  ولی  شود؛ 
مانده درختان بود. تعدادی از درختانی که در این 
پروژه بود توسط ارتش که مدعی بودند با همکاری 
شهرداری تهران در داخل بوستان جا به جا شده 
شورا  به  جایی  به  جا  این  از  گزارشی  شد  قرار  و 

ارائه دهند که کدام درختان بوده و به کجای باقی 
مانده زمین جا به جا شدند؛ ولی بیشتر تاکید برای 
اجرای مصوبه و حفاظت از مصوبه عالی شورای 

شهرسازی بود.
بر  تاکید   در مصوبه عالی شورای شهرسازی 
شده  انجام  این  بود؛  هم  ترافیکی  های  پیوست 

است؟
 چون هنوز برای آنجا پروانه صادر نشده حتی 
در خصوص اماکن گردشگری و اقامت های هتلی 
آنجا هم صحبتی شد، نگاه جدیدی بود که درست 
میزان  داده  اجازه  شهرسازی  عالی  مصوبه  است 
آنجا قدری  اداری  و متراژ ساختمان ها و فضای 
بیشتر از فضای هتل باشد، ولی سیاست این بود 
که ارتش بتواند قدری این را تعادل بدهد و یک جا 
به جایی در پروژه شرقی بین اداری و هتل انجام 
بدهد و سطح و سطوح هتل و اقامتی را بالاتر ببرد.

 تعداد درختانی که جا به جا شدند مشخص 
تعداداز  چه  و  اند  شده  منتقل  کجا  به  و  است 
کارشناسان  از  برخی  است؟  مانده  باقی  درختان 
محیط زیست معتقدند دراین جابه جایی درختان 
یک حرکت نمایشی است و  بسیاری از درختان 
پس از جا به جایی دیگر جان نمی گیرند و عملا 

از بین می روند.
 جا به جایی درختان در گونه های مختلف 
شکل  یک  به  درختان  همه  در  و  است  متفاوت 
دارد  به جایی فصل مناسب  نمی کند. جا  عمل 
و باید در فصل مناسب اتفاق بیافتد و گونه های 
مختلف هم نتیجه ماندگاری درخت متفاوت می 
شود. در اینجا به نظر می رسد یک جایی شهرداری 
در تعامل با ارتش اشتباه کرده و نتوانسته الزامات 
خودش را به آنها برساند،  منتظر گزارش از جانب 
ارتش به شهرداری هستیم که ببینیم جا به جایی 
به کدام نقطه از بوستان منتقل شده و نتیجه بعد 

از این یک سال به چه صورت است.

سرنوشت درختان و بناهای تاریخی پادگان 06 چه می شود؟

ساخت و ساز علیه تاریخ و درختان 
عضو شورای شهر تهران درباره نگهداری از بناهای تاریخی در پادگان ۰۶ ارتش گفت: اگر میراث نگران بناهای میراثی آنجاست بایستی نقش آفرینی کند. 
چیزی که از ارتش دیدم این است که منعی از بازدید از پروژه ها وجود ندارد. نباید این بهانه ای باشد برای این که مسئولیت ها توسط دستگاه ها اجرا نشود.  

در دوره 
مدیریت ششم 

شهر تهران 
توافق با ارتش 
پشت درهای 
بسته و بدون 

دسترسی 
رسانه ها و 

کارشناسان 
شهری ومحیط 

زیست به 
توافقات پیش 

رفت

وزارت راه و شهرسازی
ن  ری و حمل و نقل جاده ای استان همدا اداره كل راهدا
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آگهی مناقصه )نوبت اول(آگهی مناقصه )نوبت اول(

• مشخصات مناقصه : 

مبلغ تضمینمبلغ برآورد )ریال/ارز( شماره فراخوانشرح تقاضاشماره تقاضا/ مناقصهنام مناقصه گزار

0340155VALVE COMPLETE200309398500077539,000,000,0001,950,000,000شرکت ملی حفاری ایران
روش ارزیابی : بر اساس کسب حداقل امتیاز مربوط به معیارهای موجود در استعلام های ارزیابی کیفی که توسط متقاضیان شرکت در مناقصه تکمیل می شود، انجام می گردد.)حداقل امتیاز 50(

توضیحات: در صورت نیاز گواهینامه های مورد و ... نیاز درج گردد.

تاریخ شروع دریافت : توزیع اسناد از یک روز پس از چاپ آگهی نوبت دوم آغاز شده و تا 10 روز پس از آن ادامه خواهد داشت .  تاریخ شروع : ) از تاریخ    21/ 08 /1403      لغایت     30 / 08 /1403 (      تحویل اسناد :   ) از تاریخ     01/ 09 /1403      لغایت     1403/09/14 (  
محل دریافت :  سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به نشانی www.setadiran.ir    تحویل اسناد : در سامانه ستاد بارگزاری گردد.  

آخرین مهلت : 14  روز پس از آخرین روز دریافت اسناد              

انواع تضامین قابل قبول : ضمانتنامه بانکی و یا ضمانتنامه های صادره از سوی موسسات اعتباری غیر بانکی دارای مجوز فعالیت از بانک مرکزی اصل فیش واریز وجه نقد به حساب شماره 4001114006376636  
نزد بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران تحت عنوان تمرکز وجوه سپرده شرکت ملی حفاری ایران )شماره شبا IR 350100004001114006376636( و سایر تضمین های معتبر در آیین نامه تضمین معاملات 

دولتی به شماره  50659  ت / 123402 مورخ 94/09/22 مورد قبول و پذیرش می باشد.
مدت اعتبار پیشنهاد/ تضمین : 90 روز  )برای یک بار در 

سقف مدت اعتبار اولیه قابل تمدید باشد(

تذکر : تحویل اسناد به شرکت: کلیه پیشنهادات در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت ) ستاد ( به نشانی www.setadiran.ir  بارگزاری گردد و اصل ضمانت نامه به آدرس اهواز- بلوار پاسداران بالاتر از میدان فرودگاه – شرکت ملی حفاری ایران – ساختمان پایگاه 
عملیاتی – طبقه اول پارت B – اتاق 107- دبیرخانه کمیسیون مناقصات- شماره تماس 34148569 – 34148580-061 تحویل گردد.

           www.nidc.ir               http://sapp.ir/nidc_pr           : کانال های  اطلاع رسانی شرکت ملی حفاری ایران  •
شرکت ملی حفاری ایران -اداره مناقصات و قراردادها• شناسه اگهی : 1820484      • تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/08/19                         تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/08/20     روزنامه ابتکار
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 مناقصه عمومی دو مرحله ای)همراه با ارزیابی کیفی(
کالا ها می بایست ساخت داخل باشد       
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بدینوســیله از کلیــه ســهامداران شرکت دعوت می شود تا در جلســهمجمع 
ــه در ساعت ٨ صبح مورخ ١۴٠٣/٠9/٠۴ومجمع عمومی  عمومی فوق العاده  ک
٠9/٠۴/ ١۴٠٣در محل  ١٠ صبح مورخ  العاده کــه در ساعت  بطورفوق  عادی 

قانونی  شرکت تشکیل می گردد حضور بــه هــم رسانند.
دستور جلســه مجمع عمومی فوق العاده:

١- تغییر محل شرکت
دستور جلســه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده:

١- انتخاب اعضای هیئت مدیره
2-انتخاب بازرسین

٣-تصویب تراز و حساب سود و زیان ســالانه

هیئت مدیره شرکت

آگهی دعوت سهامداران شرکت سیرنگ مرغ آگهی دعوت سهامداران شرکت سیرنگ مرغ 
خاورسهامی خاص ثبت شده به شماره خاورسهامی خاص ثبت شده به شماره ۵١۵١  

و شناسهو شناسه١٠١٠٠٠١١۵۶۵١٠١٠٠٠١١۵۶۵ جهت تشکیل جلسه  جهت تشکیل جلسه 
مجمع عمومی فوق العاده وجلسهمجمع  مجمع عمومی فوق العاده وجلسهمجمع  

عمومی عادی بطور فوق العادهعمومی عادی بطور فوق العاده

آگهی فقدان سند مالکیت 
آقای حسن نجیمی فرزند صفر به استناد دو برگ استشهاد محلی که به 
امضاء شهود و گواهی دفترخانه 37 دوگنبدان رسیده است که سند مالکیت 
سه دانگ از ششدانگ یک باب خانه به پلاک 59۲6 فرعی از ۲۲ اصلی واقع در 
قطعه یک بخش پنج دوگنبدان که به علت جابجایی مفقود گردیده و خواهان 
صدور سند مالکیت المثنی از این اداره گردیده لذا مراتب به استناد ماده 1۲0 
آئیین نامه قانون ثبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت 
به ملک یا وجود معامله سند مالکیت میباشد از تاریخ نشر این آگهی ظرف 10 
روز اعتراض خود را به ضمیمه اصل سند مورد معامله به این اداره اعلام ورسید 
دریافت نمایید تا مورد رسیدگی قرار گیرد والا پس از انقضای مدت مذکور و 
نرسیدن واخواهی و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نشود نسبت به صدور 

سند مالكيت المثنى طبق مقررات اقدام خواهد شد. 
تاریخ 19 / 1403/0۸ 

رونوشت ستاد محترم اجرائی فرمان حضرت امام 
علیدوست یاری زاده  - مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دو گنبدان 

از طرف عزت اله امیری 
م الف : 1403/1۸۸

مریم قربانی،خبرنگار یاسوج-آیین کلنگ زنی سایت مرکز مخابرات شهرستان دنا  با 
حضور نماینده مردم بویراحمد دنا و مارگون در مجلس شورای اسلامی ، مدیر مخابرات 
استان ، مدیرکل ارتباطات و فناوری استان ، سرپرست میراث فرهنگی ، فرماندار دنا ، 

شهردار و تنی چند از مدیران شهرستان دنا برگزار شد .
مدیرمخابرات منطقه کهگیلویه و بویراحمد در این مراسم ضمن تقدیر از حضور 
شرکت کنندگان بیان کرد:  مرکزی  که در آن حضور داریم ،مرکز ارتباط تلفن ثابت  
شهرستان دنا است و سیستم های انتقال مرکز موبایل دنا در این مرکز تأسیس و 

راه اندازی شده است.
خداداد خالق پناه با اعلام اینکه در بخش ارتباطات سیار در شهرستان دنا ۴۱ سایت 
فعال داریم اظهار داشت:  این ۴۱ سایت در روستاها و محورهای ارتباطی  سی سخت 
در حال کار و بهره برداری هستند  که در خود شهر سی سخت ۵ سایت فول تکنولوژی 

را داریم که پوشش مناسبی را برای شهروندان فراهم کرده است.
خالق پناه افزود :   اعتبارات  این حوزه از محل اعتبارات مخابرات و بخشی دیگر  از 
اعتبارات uso است که دولت محترم و خدمت گزار با تدبیر خوبی که برای ایجاد عدالت 

ارتباطی دارد آن را تبیین کرده است. 
وی با اشاره به  آیین کلنگ زنی سایت مرکز مخابرات شهرستان دنا خاطرنشان کرد: 
این سایت قبلاً فول تکنولوژی  کار می کرد و دکل۲۴ متری  داشت که با توجه به  بافت 
ساختمانی و پوشش شهر ارتباط مناسب را ایجاد نمی کرد ،البته در گذشته که بافت 

شهر اینگونه نبود این سایت پاسخگو بود ولی الان پاسخگو نیست.
وی اضافه کرد: الان طرح اجرایی این سایت دکل ۴۸ متری است که با توجه به بافت 

کنونی شهر در حال حاضر پاسخگو است .
مدیرمخابرات منطقه کهگیلویه و بویراحمد با بیان اینکه این پروژه به نمایندگی از 
دو پروژه سایت مرکزی مخابرات شهرستان دنا کلنگ زنی شده است گفت : ایستگاه 
موبایل روستای کره نیز در این شهرستان  کلنگ  زنی  خواهد شد که اعتبار این دو 
پروژه سر جمع ۱۶ میلیارد تومان و از محل اعتبار ارتباطات سیار و uso است، که 
ان شالله پیمانکار بلافاصله عملیات اجرایی را شروع و در صورت نبود مشکل ظرف 
دوماه به بهره برداری خواهد رسید و مشکل پوشش انتن دهی در شهرستان را بر 

طرف خواهیم کرد.
خالق پناه در ادامه افزود : در برنامه شرکت مخابرات  دو سایت بیاره و کوخدان را 

نیز داریم که تا پایان سال به مرحله عملیاتی خواهیم رساند.
این مسئول عنوان کرد:در مجموع ۱۰ سایت ارتقاء تکنولوژی برای بخش ارتباطات  

شهرستان دنا داریم .
در ادامه نماینده مردم بویراحمد،دنا و مارگون در مجلس در آیین کلنگ زنی ایستگاه 
موبایل شهر سی سخت بیان کرد ؛در همین شهرستان دنا روستاهای زیادی داریم که 

مشکل آنتن دهی دارند اما امیدواریم این روند با سرعت بیشتری ادامه پیدا کند، مثل 
زمانی که دکتر سجاد بهرامی شهردار محترم سی سخت در راس مدیریت شهری سی 
سخت قرار گرفتند ابتدا مردم گلایه داشتند اما الان من فکر نمی کنم مردم راضی به 

رفتن ایشان باشند .
 محمد بهرامی خطاب به فرماندار دنا خاطرنشان کرد ؛ امیدواریم که مردم دنا 
از عملکرد شما راضی باشند، چرا که اعتقاد داریم نگاه های سیاسی جغرافیایی مهم 
نیست، مهم رضایت مردم از عملکرد شما است و انشالله غنایی که در فرهنگ مردم 

سی سخت است کمک کاری برای مسئولان در راستای توسعه باشد .
نایب رئیس کمسیون انرژی در مجلس با اشاره به حضور ستار هاشمی بعنوان وزیر 
ارتباطات یادآور شد ؛ بحث ارتباطات در دنیا بسیار مهم است و  از مولفه های بسیار 
مهم توسعه و پیشرفت است، اکنون فرصت خوبی برای استان ایجاد شده است دکتر 
هاشمی وزیر ارتباطات فرزند استان است که چند بار هم باهم صحبت کردیم ، ایشان 

با مشکلات استان آشنا هستند .
بهرامی اضافه کرد ؛باید با یک برنامه جامع برای کل استان از این فرصتی که در 
خصوص ارتباطات برای استان فراهم شده است استفاده ببریم، ما بیش از حق مردم 
نمی خواهیم حقیقت این است که قبل و بعد انقلاب حق مردم ما بخوبی ادا نشده 

است .
نماینده مردم بویراحمد دنا و مارگون در مجلس شورای اسلامی افزود ؛در خصوص 
جمع آوری مرکز مخابرات سی سخت و نبود مدیریت، مردم گلایه داشتند که نیاز به 
مدیریت خود را دارد این منطقه بسیار مهم است من قبلاً گفتم این منطقه روزی بار 

بزرگی از دوش استان برمی دارد.
در ادامه نماینده مردم بویراحمد دنا و مارگون در مجلس شورای اسلامی ، گفت: 
امیدوارم که این سرعت پیشرفت و توسعه ارتباطات که اکنون در جای جای استان 

مشاهده می شود کاهش پیدا نکند .

با حضور نائب رئیس کمسیون انرژی صورت گرفت
آیین کلنگ زنی سایت مرکز مخابرات شهرستان دنا  


